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"Bizde çok Elon Musk var"

"Bizde çok Elon Musk var" diyen Yusuf Durmuş, beyin göçüne dikkat çekti...

Hacettepe Üniversitesi Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü Öğretim Görevlisi Akademisyen Yusuf Durmuş, Odatv'ye
açıklamalarda bulundu. "Bizde çok Elon Musk var" diyen Durmuş, FETÖ’nün eğitimi nasıl dejenere ettiğinden ve başta ABD
olmak üzere yaşanan beyin göçüne değindi.

"Bu ülkede artık beyin göçü olmamalı. Dahi öğrencileri kadroya atamazsak, başka kadrolarla devletin kadrolarını
doldurursak bunun bir anlamı olmaz" diyen Yusuf Durmuş, "Çok değerli cevherlerimiz var ancak biz bunları yetiştirip ülke
gündemine taşıyamıyoruz. Çünkü ülke başka şeylerle meşgul oluyor." ifadelerini kullandı.
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"Bu ülkenin kurucularına, Cumhuriyet değerlerine ve Atatürk'e karşı bir borcumuz var" diyen Durmuş, "Atatürk ve Cumhuriyet
temel ilkemdir. Bu ülkede yaşayıp nefes alıyorsak, Cumhuriyetimizin temel kavramları bizim felsefemizdir. Bizleri kimse de
parayla satın alamaz" dedi.

Hacettepe Üniversitesi Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü Öğretim Görevlisi Akademisyen Yusuf Durmuş, "Bu ülkeyi bütün hale
getirmemiz gerekiyor. Gençleri küçük yaşta siyasetin içine çekmemeliyiz" şeklinde konuştu.

“96 ÖĞRENCİDEN 91’İ BUGÜNE KADAR MADALYA ALDI”

Yusuf Durmuş ayrıca şunları da kaydetti:

"Maalesef ülkemizde bu gibi konular çok sık gündeme gelmiyor. Türkiye'de 23 yıl biyoloji olimpiyat komite üyeliği yaptım.
Dünya olimpiyatlarına öğrenci hazırladık. O dönem yani geçmişte TUBİTAK adına çalıştım. Fakat şunu gördük. Bizde çok iyi
gençler var. Bizim bunları eğitemediğimizi, yurtdışına inanılmaz beyin göçünün olduğunu ve sorumluluğun da bizde
olduğunu düşündük. Ve giden öğrencilerimizin dünya olimpiyatlarında 96 öğrenciden 91 öğrenci bugüne kadar madalya
aldı. Yani bu şu demektir. Çok değerli cevherlerimiz var ancak biz bunları yetiştirip ülke gündemine taşıyamıyoruz.
Çünkü ülke başka şeylerle meşgul oluyor."

"AMAÇLARI NE DİN NE DE EĞİTİMDİ"

"Özellikle Fethullah Gülen okulları olimpiyatlara öğrenci gönderebiliyordu” diyen Durmuş “Ama diğer okullar gündemde



bile değildi. O dönemde bunun böyle olmayacağını ve bir çıkış yolu olması gerektiğini düşündük. Fakat karşımıza cemaat
okulları yöneticilerinin tehdit mesajları çıktı. Bakana dahi şikayet edildik. Bakın ben Erzurum Atatürk Üniversitesi
mezunuyum. Cemaat yapılanmasını 1983'lü yıllardan beri bilirim. O dönemde cemaat okulu yöneticileri kariyer ve para
karşılığı tekliflerde dahi bulundular. Bunların gerçek yüzlerini o dönem gördük. İnanılmaz adi bir yapılanma. Bunların
amacı ne din ne de eğitimdi. Çünkü bu sinsi yapılanmanın temellerini o yıllarda atıyorlardı. Biz bunların gerçek yüzünü o
dönemden biliyorduk" diye konuştu.

“TÜBİTAK DESTEĞİNİ KESTİ”

Durmuş, TÜBİTAK’ta yaşadıklarına ilişkin de şunları anlattı:

"Cemaat okullarına karşı eğitimde özellikle bilimde yapılanmanın adımlarını atmak için bir grup Cumhuriyetçi ve
Atatürkçü idealist öğretmenler bir araya geldik. O dönem yine TÜBİTAK'ın toplantısında şunu tartıştık: Türkiye'de devlet
okullarında 500 puanla gençlerimiz var ama 430 puanlı cemaat okulundan öğrenci geliyor. Kazanıyor yani, bu adaletsizliğe
bir çözüm aradık. Bakın benim önerilerim arasında önce öğretmenleri ardından öğrencileri eğitmekti. Bu eğitimlere başladık.
TÜBİTAK destekli 546 öğretmeni eğittim. Proje koordinatörlüğünü ben yaptım ama 100 akademisyen görev yaptı. Ardından
öğrenci eğitimlerine başladık. Cemaatin en aktif olduğu dönemlerdi. İşte bundan sonra TÜBİTAK desteğini kesti.

Eğitimci ve velilerden gelen baskılar sonucu bilim kamplarını devam ettirme kadarı aldık. Temel felsefe gençlerimizin yurt
dışına gitmesini önlemektir. Türkiye'de çok iyi hocalarımız var. Örneğin bir fizik hocası Elvan Kantar. Öğrencilerini bilime
teşvik ederek eğitim seviyesini yükseltiyor. Bunu Türkiye'de branş hocaları uygulasa bu gün geleceğin teminatı olan
gençler farklı bir seviyede olur. Bakın ABD vizeleri kaldırıyor neden, çünkü en büyük göç bizden oluyor. Elon Musk uzaya
araba gönderdi. İnanın bizde çok Elon Musk var. Yeter ki beyin göçü ve adaletsizliği önleyelim. Çünkü kurtuluşumuz
bilimden geçiyor."

"BU ÜLKEYİ BÜTÜNLEŞTİRMELİYİZ"

"Burada genç yaştaki öğrencilerimiz bilim insanlarıyla buluşuyor. Mezun olan gençler Türkiye'nin değişik üniversitelerini
kazanıyor, dünyanın değişik üniversitelerine gidiyorlar. Bakın bilim insanlarını davet ederek öğrencilerle buluşturuyoruz”
diyen Durmuş açıklamalarını şu ifadelerle sürdürdü:

“Örneğin dünyada ilk rahim naklini gerçekleştiren kadın hocamız Münire Erman Türk kadınının neler yapabileceğini
anlatıyor. 30 yıldır biriktirdiğimiz fosil örneklerinden uygulamalı biyoloji derslerini öğrencilerle deneylerde buluşturuyoruz.
Her görüşten insan geliyor. Burada siyaset olmaz. Biz bu insanları eğiteceğiz. Bu ülkenin gerçekleri bu. Bu ülkeyi
bütünleştirmeliyiz. Gençleri küçük yaşta siyasetin içine çekmemeliyiz. Tamamen bilim yapmalıyız. Bizim maalesef en
büyük eksiğimiz bu. Amerika Birleşik Devletleri almış götürmüş öğrencilerimizi. Harvard ve Stanford'da öğrencilerimiz var.
Yazık değil mi bu değerlere elimizde tutamıyoruz. Beyin göçünü çevirmek için çabalamalıyız. Her yıl temel birimlerden
yüzlerce kişiyi kadroya almamız lazım. Fizik, kimya ve matematik'ten çok değerli öğrencileri okullara girmelerini teşvik
etmemiz lazım. Bunları kadroya atamazsak, başka kadrolarla devletin kadrolarını doldurursak bunun bir anlamı olmaz."
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